
ČAIG 
zápis č. 98/09 

z jednání rady ze dne 5.10.2009 
 
 
Přítomni: Dr. Vitásek, Ing. Valenta, Ing. Abramčuková, Ing. Štrosová, Dr. Schröfel, 

Dr. Marek, Ing. Kycl, Dr. Pospíšil, Ing. Novotný, Dr. Chmelař  
 
Nepřítomni: Dr. Dvořáková 
 
 
 
Bylo projednáno: 
 
 

1) Dr. Pospíšil zhodnotil 1. český národní inženýrskogeologický kongres. 
Periodicita kongresu bude následně každé 4 roky a následující kongres by 
bylo vhodné dále pořádat s ČAH a SAIG. Finanční zhodnocení kongresu ještě 
není uzavřené, ale již dnes je zřejmé, že ČAIG neprodělá. Dr. Pospíšil napíše 
do 15.10. článek do Zpravodaje s hodnocením IGHG kongresu. 

 
2) V závěru kongresu proběhlo neformální zasedání rady ČAIG, kde byly 

probírány první ohlasy z průběhu kongresu. Oficiální zápis nebyl proveden. 
  
3) Dr. Pospíšil informoval o zájmu Prof. Vaníčka pozvat zástupce ČAIGu aby 

vystoupil na semináři o eurokódu EC7 1997-2, který by se měl konat 
v listopadu. Rada se chce na semináři organizačně podílet. Seminář proběhne 
v Praze a Brně. Pro seminář v Brně oslovil Dr. Pospíšil Ing. Horáka a Ing. 
Kováře z firmy GEOTEST aby na semináři vystoupili. Pro seminář konaný 
v Praze rada nedokázala najit vhodného přednášejícího. Ing. Novotný osloví 
Ing. Kárníka, zda by na semináři nevystoupil.  

  
4) Dr. Pospíšil informoval radu o požadavku Prof. Vaníčka, aby ČAIG 

připomínkovala normu EC 1997-1, protože v březnu končí platnost normy 
ČSN 731001. Na příštím zasedání rady bude formulována odpověď Prof. 
Vaníčkovi. 

 
 
5) Dr. Pospíšil vznesl opět připomínku, že webové stránky ČAIG jsou stále 

v zoufalém stavu. Členové rady vyjádřili názor na stav webových stránek. Za 
přítomnosti pana Plška proběhlo hlasování o další spolupráci s panem Plškem 
na tvorbě webových stránek. 8 členů bylo pro ukončení spolupráce s panem 
Plškem, 1 člen se zdržel hlasování. Pan Plšek do 6.10. zařídí převod práv 
domény ČAIG na Ing. Valentu.  

 
Zapsal: Jan Valenta 
 
 

 


